
Rada rodičov pri Základnej škole kráľa Svätopluka, Drážovská 6, 949 01 NITRA 
 

Zápisnica z Rady rodičov školy 

 

Dňa:   29.4.2019 

Počet prítomných:  podľa prezenčnej listiny  

Hostia:   Mgr. Ďurišová – riaditeľka školy 

 

Program: 

1. Rekapitulácia opatrení z minulého zasadnutia 

2. Nový systém stravovania, podmienky 

3. Návrhy, pripomienky a opatrenia 

 

 

Body programu: 

1.  Po zaslaní upomienok neplatičom rodičovského príspevku, bol tento problém úspešne 

zvládnutý. Ostali iba 3 žiaci, ktorí nezaplatili a tí nebudú nijako postihovaní. 

RR sa zhodla, že podmienky platby príspevku sa budúci rok meniť nebudú, t. j. 25,00 € za 

žiaka, s jedinou zmenou, že návrh rozpočtu bude rodičom predložený vopred na 

schválenie. 

Momentálny stav na účte je 6 474,99 eur a 845 eur v pokladni. 

 

2. Mesačný poplatok na stravu ešte nie je presne určený, čaká sa VZN od zriaďovateľa. 

Dotácia na 1 obed zo štátu je 1,20 €, doplatok niekoľko centov plus réžia budú okolo 

7,50 € (v septembri sa platí aj za október) plus 20 eur zábezpeka. Keď nebude dieťa včas 

a správne odhlásené, bude suma 1,20 € stiahnutá z tejto zábezpeky. 

 

3.   Návrhy, pripomienky a opatrenia: 

- Háčiky aj vešiaky pre prvý stupeň zakúpené 

 

- Opatrenie na podnet: parkovanie na vyznačenej zóne pred prechodom pre chodcov, 

pred školou 

Boli zaslané žiadosti na Mestský úrad, odbor komunálnych činností a životného 

prostredia a na Krajské riaditeľstvo policajného zboru v Nitre. Mestský úrad sa vyjadril, 



že označenie je dostatočné a nevidia dôvod k ďalším opatrenia, preto sa vedenie školy 

obrátilo na štátnu políciu, ktorá vykonala represívne opatrenia vo forme pokút. 

Táto situácia sa riešila aj na Mestskej školskej rade, kde sa hovorilo aj spomaľovačoch. 

Zatiaľ je to v riešení. 

 

         -   starý papier sa necháva pred rampou, parkovanie v areáli školy je naďalej zakázané 

 

         -   športová trieda: táto téma ostáva zatiaľ otvorená 

 

         -   problém nachádzania podozrivých predmetov (napr. injekčné striekačky), ktorý sa bude                  

riešiť v spolupráci s Mestskou políciu, a to námatkovými kontrolami v areáli školy vo večerných 

hodinách a preventívnymi prednáškami pre žiakov školy. Vedenie školy zvažuje kamerový 

systém do areálu, ktorý Rada rodičov pokladá za ideálne riešenie. 

 

        -   návrh zriadenia umelého trávniku na prašnú plochu pre ročníky 1-4.  

Budú oslovení všetci rodičia dotknutých ročníkov, aby vyjadrili svoj súhlas/ nesúhlas s touto 

investíciou, keďže sa jedná o väčší obnos peňazí (cca 6000 eur). Pani riaditeľka, pani Bieliková 

a pani Sládečková majú za úlohu, tento dotazník sprocesovať. Finančné prostriedky by sa mohli 

použiť z RR, OZ – 2% z daní a prispela by aj škola. 

 

       -  Rada Rodičov sa dohodla, že na prvom rodičovskom združení v septembri 2019 

požiadame všetkých rodičov o poskytnutie kontaktných údajov predsedom tried, kvôli 

jednoduchšej komunikácii a zároveň zachovaniu pravidiel GDPR. 

 

      -   Rodičia z vyšších ročníkov sa sťažovali na množstvo úloh z matematiky, pani riaditeľka 

prisľúbila nápravu formou dohovoru s dotknutou pani učiteľkou. 

 

     -     Dňa 7.6.2019 sa bude konať akcia Deň Rodiny, kde sme si povedali základný program. 

Pani Gáliková opätovne zabezpečí kávový vozík , stoly, lavice a prevoz. Ďalší z rodičov prisľúbil 

tri rautové stoly, pani riaditeľka hudbu,... 

My ako členovia RR zabezpečíme pomoc od ostatných rodičov vo forme skoršieho príchodu na 

akciu. 

 

 

V Nitre, dňa 29.04.2019 

         Zapísala: Nikola Sládečková                                     

 


